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Abstract (en)
The device includes two plates (10,11) which forming a double wall and enclose an interior space (12) of rectangular cross-section. Noise is
detected e.g. by electret microphones (13) and cancelled by anti-noise loudspeakers (14) within this space. Four loudspeakers are positioned
centrally on the edges of the enclosed space which are typically 1.6 m long, 1.2 m wide and 5 cm thick (d). Two microphones are placed on
each longer edge, flanking the central loudspeaker, and one quarter-wavelength away from each corner. In a regulator (18) the sum (22) of the
microphone outputs undergoes FIR adaptive least mean squares filtering (23) using a reference microphone (24).

Abstract (fr)
Une double paroi active comprend deux plaques parallèles (10,11) délimitant un espace rectangulaire (12). Quatre capteurs (13) sont placés
entre les plaques pour détecter les bruits dans l'espace (12), et quatre actionneurs sont placés entre les plaques pour émettre des contre-bruits
dans l'espace (12). Une unité de régulation (18) commande les actionneurs (14) en phase pour minimiser la somme (e) des signaux de sortie des
capteurs (13). Les actionneurs (14) sont situés aux milieux des côtés de la forme rectangulaire de l'espace (12), et les capteurs (13) sont situés aux
quatre points situés sur les grands côtés de la forme rectangulaire de l'espace (12) et distants chacun d'un quart de la longueur d'un grand côté par
rapport à un coin de la forme rectangulaire, ou vice-versa. <IMAGE>
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